
 
附件二 

Attachment 2 
 

參與滬港股票交易機制之意向表格（供交易所參與者使用） 
Form of Indication of Interest in Participating in Shanghai-Hong Kong Stock Connect (For EPs) 

 
交易所參與者請填妥本表格以表示其參與滬港股票交易機制的意向，並於2014年5月30日或

之前以傳真方式交回交易所，傳真號碼為 2521-7899 或 2868-5223。 
 
EPs are requested to complete and return this Form to HKEx on or before 30 May 2014  by 
fax to 2521-7899 or 2868-5223 to indicate their interest to participate in Shanghai-Hong Kong 
Stock Connect.  .   

 
致： 香港交易及結算所有限公司 – 現貨交易 
To : Hong Kong Exchanges & Clearing Ltd – Cash Trading   
 
 

會 
Yes 

不會 
No 

1. 貴公司會否參與滬股通？ 
Will your firm participate in Northbound trading?  

 

  

2. 如問題 1 的答案是會，請註明貴公司預計最早可於何時準備

參與滬股通 
If answer to 1 is Yes, please indicate the earliest estimated date 
your firm can be ready for participation in Northbound trading 

 
 

____________ 
 
  
 
參與者資料 Participant Information 
 
參與者名稱 
Participant Name: 
 
 
 

參與者代號 
Participant ID: 
 

指定聯絡人姓名 
Designated Contact Person Name: 

電話號碼 
Contact No.: 

電郵地址 
Email Address: 
 
 
 

 
 
 
負責人員簽署並蓋上公司印章 
Signature of Responsible Officer 
with Company Chop 

 
: 

 日期 
Date 

 
: 

 

 
 

     

負責人員名稱 
Name of Responsible Officer 

:     

  


